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Protokół Nr 12/2019 

z obrad XV Sesji Rady Gminy Konopiska 

z dnia 20 grudnia 2019 r., od godz. 12: 20 do godziny 14:20 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Konopiska. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

 

W XV Sesji uczestniczyło 15 radnych. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy 

Konopiska - Pan Edward Bałdyga. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność 
obrad, w Sesji uczestniczyło 15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy 

Konopiska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Przewodniczący Rady 

Gminy Konopiska – powitał: radnych, Wójta – Pana Jerzego Żurka, Zastępcę Wójta – Panią 
Iwonę Lisek, Skarbnika Gminy – Panią Jadwigę Janik, Sekretarza Gminy – Panią Barbarę 
Ankowską – Lis, radcę prawnego- Panią Wiesławę Rodak, radnego Powiatowego – Pana 

Mieczysława Chudzika, sołtysów, mieszkańców i pracowników urzędu. 

 

Ad. 2. Ustalenie porządku obrad. 

 

p.E.Bałdyga- odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy Konopiska. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Gminy i planu 

kontroli Komisji Rewizyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Konopiska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Konopiska            

z organizacjami pozarządowymi na rok 2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2019-2028. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2019 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2020-2030. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Konopiska na 2020 rok. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad. 

 

 

p.E.Bałdyga- zapytał, czy są uwagi do porządku obrad? 

Uwag nie było. 

                                                                

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie porządek obrad. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 
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                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymał się”                           0 radnych 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy Konopiska.  

 

p.E.Bałdyga- poinformował: protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady Gminy              

i wysłany wszystkim radnym, nie zgłoszono poprawek do protokołu. Zapytał czy są jakieś 
uwagi do protokołu? 

 

Uwag nie było. 

 

p.E.Bałdyga- poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z XIV sesji, za przyjęciem: 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych  

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Protokół z XIV sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy (w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

p.P.Szczerbak- zapytał, czy w powiecie będzie odśnieżała ta sama firma, co w naszej gminie? 

 

p.Wójt- wyjaśnił, że w naszej gminie będzie odśnieżało konsorcjum Hucz i Mika. 

 

p.P.Szczerbak- zapytał, kto będzie odśnieżał drogi wojewódzkie? 

 

p.Wójt- wyjaśnił, że Zarząd Dróg Powiatowych będzie przeprowadzał przetarg na 

odśnieżanie dróg wojewódzkich i powiatowych. 

 

p.A.Chmielewska- poprosiła o przedstawienie gdzie znajduje się świetlica Koła Emerytów, 

której było otwarcie? 

 

p.Wójt- wyjaśnił, że świetlica mieści się na pierwszym piętrze w starym budynku urzędu 

gminy. 

 

p.E.Bałdyga - czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania?  

Uwag  nie było. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Gminy          

i planu kontroli Komisji Rewizyjnej.  

 

p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 
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p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 137/XV/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 20 grudnia 2019 r. 

w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Gminy i planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Konopiska.  

 

p.A.Jarosz- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał złożoną sakrę oraz 

opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

p.A.Suchecka- wyjaśniła, że opina komisji to kompromitacja. Wojewoda Śląski wystosował 

pisemny apel do Wójta Gminy Konopiska z prośbą o pomoc Sołtysowi Sołectwa Hutki         

w pełnieniu funkcji społecznych. 

 

p.E.Bałdyga- czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik - odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  13 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         2 radnych 

 

UCHWAŁA NR 138/XV/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 20 grudnia 2019 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Konopiska - podjęta 

większością głosów. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Konopiska    

z organizacjami pozarządowymi na rok 2020.  
 

p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 
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Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 139/XV/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 20 grudnia 2019 r. 

w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Konopiska z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2020 - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych. 

 

p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik - odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 140/XV/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 20 grudnia 2019 r. 

w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych - podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2019-2028. 

 

p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 
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                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 141/XV/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 20 grudnia 2019 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2019-

2028 - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2019 rok. 
 

p.J.Janik- przedstawiła autopoprawki. 

 

p.E.Bałdyga-, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik - odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

UCHWAŁA NR 142/XV/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 20 grudnia 2019 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2019 rok - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Konopiska na lata 2020-2030. 

p.J.Janik- odczytała: 

- Uchwałę Nr 4200/VII/200/2019 VII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Katowicach z dnia 5 grudnia 2019 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Konopiska projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej, 

- Uchwałę Nr 4200/VII/199/2019VII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Katowicach z dnia 5 grudnia 2019 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

przyjętego w projekcie uchwały budżetowej na 2020 rok Gminy Konopiska, 

- Uchwałę Nr 4200/VII/201/2019 VII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Katowicach z dnia 5 grudnia 2019 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Konopiska projekcie uchwały budżetowej na 2020 rok. 



6 

 

 

p.J.Janik- przedstawiła autopoprawki.   

 

p.E.Bałdyga-, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 143/XV/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 20 grudnia 2019 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na 

lata 2020-2030 - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Konopiska na 2020 rok. 

 

p.E.Bałdyga- zgłosił poprawkę do budżetu gminy na rok 2020 -wniosek wszystkich 4 komisji 

Rady Gminy Konopiska o wykreślenie z załącznika numer 13. dotyczącego funduszu 

sołeckiego na 2020 rok w miejscowości Hutki pozycji numer 11. System powiadamiania 

mieszkańców SMS i przeniesienie tych środków z rozdziału 92109 paragraf 4300 w 

wysokości 6.600 zł na rozdział 75818 paragraf 4810 celem zwiększenia kwoty rezerwy 

ogólnej do dyspozycji Wójta Gminy Konopiska z prośbą przeznaczenia ich na zadania 

związane potrzebami w miejscowości Hutki. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie w/w. wniosek. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymał się”                          0   radny 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w. wniosek. 

p.J.Janik- przedstawiła autopoprawki.   

p.A.Janik- wyjaśnił, że jest przeciwko przyjęciu projektu budżetu na 2020 rok ze względu na 

niesprawiedliwy podział środków na inwestycje w poszczególnych sołectwach. Przedstawił 

wyliczenia dot. podziału środków na poszczególne sołectwa, jedne miejscowości dostają 
miliony a inne nic. 

p.E.Bałdyga- wyjaśnił, że ma nadzieję, że to się zmieni w kolejnych budżetach. 
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p.E.Bałdyga-, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik - odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  14 radnych 

                            „przeciw”                                    1 radnych 

                            „wstrzymał się”                          0   radny 

 

 

UCHWAŁA NR 144/XV/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 20 grudnia 2019 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Konopiska na 2020 rok- podjęta większością 

głosów. 

Ad. 13. Sprawy różne. 

 

p.Urszula Lis- poprosiła o wygospodarowanie środków na odwodnienie wsi Walaszczyki. 

 

13:45 Obrady opuścił Radny Pan Andrzej Jarosz. 

 

p.P.Szczerbak- poprosił Radnego Powiatowego Pana Mieczysława Chudzika                          

o przedstawienie, jakie zadania dla naszej gminy znajdują się budżecie powiatu na 2020 rok. 

 

p.M.Chudzik- wyjaśnił, że nic, większość środków jest przeznaczona na drogi dojazdowe do 

autostrady, ale będziemy walczyć o wykonanie chodnika w Kopalni. 

 

p.B.Jabłońska- poprosiła by w przyszłym roku przy pracach nad budżetem uwzględnić prośbę 
Radnego Pana Andrzeja Janika. 

 

p.Z.Skwara- nawiązał do odśnieżania. Wyjaśnił, że dzwonił rano pod podany numer telefonu, 

zgłaszał, że jest bardzo ślisko i prosił by posypano drogi, ale do godzin popołudniowych nikt 

nie przyjechał. Nie może tak być, że najpierw odśnieżają drogi wojewódzkie później 

powiatowe a na samym końcu gminne. 

 

p.J.Parkitny- nawiązał do złożonej interpelacji Radnej Pani Barbary Jabłońskiej dot. autobusu. 

Zapytał czy cos wiadomo w tej sprawie. Poprosił o naprawę drogi przez las do Walaszczyk. 

 

p.E.Bałdyga- podziękował za cały rok współpracy. Złożył życzenia świąteczne. 

 

p.Urszula Lis- odczytała wnioski m.in. dot. podatku, windykacji, zatrudnienia w gminie. 

Zwróciła się z prośbą o pomoc dot. ziemi do Radnego Pana M. Chudzika. Poruszyła tematy 

dot. programu 500+, pracy GOPS 

 

p.E.Bałdyga- wyjaśnił, że Pan Wójt odpowie na pytania w najbliższym terminie. 
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Ad. 14. Zakończenie obrad. 
  

Wobec wyczerpania porządku obrad p. Edward Bałdyga Przewodniczący Rady podziękował 

za udział w sesji, zamknął obrady XV sesji Rady Gminy Konopiska. Sesja trwała do godziny 

14:20. 

Protokół z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Niniejsza sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz                                    

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na stronie urządu.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokół sporządziła:                                      Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

 

Anna Podsiadlik                                                                      Edward Bałdyga 

 

 


